
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült: Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2022. augusztus 25-ei rendes nyilvános ülésén.  
 

Az ülés helye: Városháza Díszterme (5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 1. I. emelet 9.)   
 

Jelen vannak: Szűcs Dániel polgármester, Batta Attila Viktor képviselő, Harmat Mihályné 
képviselő, Kovács Attila képviselő, Kovács Mihály, Kovács Péter József képviselő, Kötél János 
képviselő, Patkós Éva képviselő, Patkós Lajos képviselő, Rózsa Endre Bertalan képviselő, dr. 

Siposné Varga Ildikó képviselő.   
 

dr. Enyedi Mihály jegyző, dr. Balla Vilmos aljegyző, Boross Boglárka gazdálkodási és adóügyi 
osztályvezető, Biriszló Beáta hatósági osztályvezető, Vasas István városüzemeltetési és 
városfejlesztési osztályvezető, Szabó Péter városüzemeltetési és városfejlesztési osztályvezető-

helyettes, Békefi-Mucsi Lídia vagyongazdálkodó, Bordács László ügyvezető, Rácz Péter Béla 
mezőtúri járási hivatalvezető, Dóczi Józsefné jegyzőkönyvvezető, Csekő István informatikus és 4 fő 
érdeklődő állampolgár 
 

Szűcs Dániel: Rendes nyilvános ülésünkön köszöntöm a megjelent önkormányzati képviselőket, a 
napirendi pontokhoz meghívottakat. Külön köszöntöm Rácz Péter Béla járási hivatalvezető urat. A 

jelenléti ív alapján megállapítom, hogy a 11 fő önkormányzati képviselőből jelen van 11 fő, az ülés 
határozatképes. Az ülésről hangfelvétel és jegyzőkönyv készül. Jegyzőkönyv hitelesítőknek Harmat 

Mihályné és dr. Siposné Varga Ildikó képviselőket kérem fel. 
Tájékoztatom a Képviselő testületet, hogy a 9. napirendben (A TOP-1.1.1-16-JN1-2017-00005 

azonosító számú „Ipari park fejlesztés Mezőtúron” című projekt be nem fejezett építési 
tevékenységek megvalósításához, az építési beruházás kivitelezőjének kiválasztására irányuló nyílt, 
nemzeti közbeszerzési eljárás előkészítésére és indítására) elírás történt, a javított napirend újbóli 
megküldésre került a képviselő-testület részére. 
Kérem, hogy a 2022. augusztus 19-én kiküldött meghívóban szereplő napirendi pontokat tárgyalja 
meg a Képviselő-testület azzal a módosítással, hogy új napirendi pontként vegyük fel a bejelentések 
elé a nyilvános ülés napirendjére a következő előterjesztést, mely „Mezőtúr Város volt 
alpolgármesterének elmaradt illetményének, költségtérítésének elfogadásáról” szól.  
 

Kovács Attila ügyrendi: A frakciónk azt kéri, hogy a napirendi pontok közül az 1. napirendi pontot, 
Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
20/2019.(XI.07.) számú rendeletének módosításáról szóló előterjesztést vegyük le a napirendről. A 
közelmúltban már elkezdődtek a tárgyalások a két frakció résztvevői között. Átdolgozásra kerülne az 
SzMSz, de mi még úgy gondoljuk, hogy még nincs itt az ideje. A jövő héten még folytatódnak a 
tárgyalások. Kérem, hogy ezzel a módosítással fogadjuk el a mai napirendi pontokat.   
 

Szűcs Dániel: A mai napon szükséges a SzMSz-nek az elfogadása a napirendi pontok megtárgyalása 
érdekében. Az az álláspont áll, hogy egyeztetéseket és a megbeszéléseket folytassuk a jövő héten. 
 

dr. Enyedi Mihály: Az SzMSz-ben szükséges a képviselő-testület új létszámát rögzíteni, ami 11 fő. 
Ebből kifolyólag módosulna a minősített többség, ami 6 főre módosul. Alpolgármestert kell 
választani. Az előterjesztésben szerepel, hogy főállásban vagy társadalmi megbízatásban is 
megválaszthat a képviselő-testület ezen szabály alapján alpolgármestert. Az Mötv. a képviselő-

testületet hatalmazza fel, hogy a saját szervezetét és működési kereteit határozza meg. Ennek egyik 
eleme az, hogy milyen típusú alpolgármestert és mennyit választ.  
 

Szűcs Dániel: Szavazásra bocsájtom Kovács Attila képviselő úr javaslatát. A szavazást azzal indítom 
el, hogy vegyük le a napirendről az SzMSz-t. Kérem szavazzunk. 
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A képviselő-testület 6 nem 5 igen szavazattal nem fogadta el a módosító javaslatot.  

 

Most pedig az általam ismertetett módosító javaslattal együtt bocsájtom szavazásra a napirendet, 
kérem szavazzunk.   
 

A képviselő-testület 6 igen és 5 nem szavazattal a módosítást elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

141/2022.(VIII.25.) képviselő-testületi h a t á r o z a t a 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2022. augusztus 25-ei rendes nyilvános és zárt ülése 
napirendjének jóváhagyásáról 
 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete - Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 59. § (2) bekezdése alapján – elfogadja a 2022. augusztus 25-ei rendes 

nyilvános és zárt napirendjét. 
 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 20/2019.(XI.07.) számú rendeletének módosításáról  
Előadó: Szűcs Dániel polgármester 

 

2. A titkos szavazás lebonyolításában közreműködő szavazatszámláló bizottság elnökének, 
tagjainak megválasztására  
Előadó: Szűcs Dániel polgármester 

 

3. Az alpolgármester megválasztására  
Előadó: Szűcs Dániel polgármester 
 

4. Az alpolgármester eskütétele  
Előadó: Szűcs Dániel polgármester 

 

5. Az alpolgármester tiszteletdíjának, költségtérítésének elfogadására  
Előadó: Szűcs Dániel polgármester 

 

6. A Mezőtúr Város Önkormányzatának tulajdonában lévő belterületi és zártkerti földterületek 
további hasznosításáról  
Előadó: Szűcs Dániel polgármester 
 

7. A TOP-1.2.1-15-JN1-2016-00003 azonosítószámú projekt keretében megvalósítani tervezett 
kikötő bővítést célzó, építési beruházás tárgyában lefolytatott közbeszerzési eljárás 
eredményéről szóló 117/2022.(VI.22.) képviselő-testületi határozat hatályon kívül 
helyezéséről 
Előadó: Szűcs Dániel polgármester 
 

8. A TOP-1.2.1-15-JN1-2016-00003 azonosítószámú projekt keretében megvalósítani tervezett 
kikötő bővítést célzó, építési beruházás tárgyú közbeszerzési eljárás előkészítésére és 
indítására  
Előadó: Szűcs Dániel polgármester 
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9. A TOP-1.1.1-16-JN1-2017-00005 azonosító számú „Ipari park fejlesztés Mezőtúron” című 
projekt, be nem fejezett építési tevékenységek megvalósításához, az építési beruházás 
kivitelezőjének kiválasztására irányuló nyílt, nemzeti közbeszerzési eljárás előkészítésére és 
indítására 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester 
 

10. A Belügyminisztérium által önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására 
meghirdetett, belterületi utak, járdák, hidak felújítását célzó pályázat kivitelező kiválasztási 

folyamat közbeszerzési eljárás eredményéről 
Előadó: Szűcs Dániel polgármester 

 

11. A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott hatáskörben 
hozott döntésekről 
Előadó: Szűcs Dániel polgármester 

 

12. Tájékoztató a 2022. június 13. – 2022. augusztus 15. közötti időszak fontosabb 
intézkedéseiről, eseményeiről, tájékoztató a Mezőtúr Város Önkormányzata által 
megvalósítás alatt álló beruházások haladásáról  
Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

13. Mezőtúr Város volt alpolgármesterének elmaradt illetményének, költségtérítésének 
elfogadásáról 
Előadó: dr. Enyedi Mihály jegyző 

 

14. Bejelentések 

 

Napirend zárt ülés keretében: 
 

15. Uhring Ferenc lakásbérleti szerződésének meghosszabbításáról 
Előadó: Szűcs Dániel polgármester  

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 
 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Osztályai, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

1.napirend 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 20/2019.(XI.07.) számú rendeletének módosításáról  
 

Szűcs Dániel: Az ügyrendi bizottság 1 igen 2 nem szavazattal nem támogatja a rendelet-tervezet 

elfogadását a képviselő-testület részére. 
A napirendi pont ismertetésére felkérem dr. Enyedi Mihály jegyző urat.  
 

dr. Enyedi Mihály: Amit módosítani kell az SzMSz-ben, az a képviselő-testület létszáma és a 
minősített többség. Volt vita ügyrendi bizottsági ülésen is, különböző álláspontok alakultak ki azzal 
kapcsolatban, hogy 11 fős vagy 12 fős a testület. Különböző választási eredményeknek és tényeknek 
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néztem utána. A kérdés az, hogy Polgármester úr megválasztásával úgy, hogy ő a 6. sz. 
választókerület képviselője is, most 11 fős a képviselő-testület vagy 12 fős. A 2010. évi L. törvény 
meghatározza különböző településeknek a képviselő-testület képviselőinek a számát lakosságszám 
arányában. Mezőtúr a 10-25 ezer lakosságszámú kategóriában van. Ez azt jelenti, hogy 8 

választókerületi és 3 kompenzációs listás képviselő van, az összesen 11. 2019-ben Herczeg Zsolt 

polgármester úr úgy indult el a választásokon, hogy ő nem volt sem kompenzációs listán, sem 
választókerületi jelölt sem. Megnyerte a választást. Jelen esetben azt a szabály kell alkalmazni, hogy 
a polgármester vonatkozásában a polgármestert képviselőnek kell tekinteni. Ez alapján 
megválasztottuk a 11 főt, plusz egy olyan embert, aki nem indult képviselőként, így lett belőle 12 fő. 
Gyakorlati példákat is tudok hozni, pl. Tiszaföldvárt, ahol pontosan úgy van a felállás, mint amikor 
Herczeg Zsolt volt a polgármester. Mezőtúron az a helyzet állt elő, hogy polgármester úrból 
országgyűlési képviselő lett. Szűcs Dániel személyében olyan személy nyerte meg a választást, aki 
meg lett már választva korábban választókerületi képviselőnek. Karcagon is az a helyzet állt elő, mint 
itt, ezért ott is a képviselő-testület létszáma 12 főről 11 főre csökkent. Hasonló a helyzet Tiszafüreden 
is. Azt mindenki láthatja, hogy páros számú képviselő-testület esetén kompromisszumokra van 

szükség ahhoz, hogy zökkenőmentesen működjön a testület. Van ahol páros, van ahol páratlan, mert 
lehetővé teszi a jogszabály azt, hogy polgármesteri induló nem köteles képviselőként is 
megmérettetni magát az adott választáson. Az Mötv. 66. §-a leírja, hogy a polgármestert képviselőnek 
kell tekinteni a testületi ülésen. Az egyenlet nálam itt Mezőtúron most: 12-1=11:2=5,5 kerekítve 6, 
tehát a minősített többséghez 6 fő képviselő szavazata kell. Ez ahhoz kell, hogy amihez minősített 
többséget kér a jogszabály, ott meg lehessen hozni a támogató döntést.  
Patkós Lajos bizottsági tagságról való lemondásával egy fővel csökkent a pénzügyi, városfejlesztési 
és környezetvédelmi bizottság létszáma. A bizottságnak mindig úgy kell felállnia, hogy mindig egy 
fővel több választott képviselő legyen benne, mint a választó szervezetek által delegált külsős tag. 
Patkós Lajos bizottsági lemondásával egy fővel csökkenteni kell a külsős bizottsági tagok számát 
ahhoz is, hogy magának a jogszabálynak eleget tegyünk. Itt azt kérném, hogy tegyünk eleget a 
jogszabályban előírtaknak. Szeretnék javaslatot kapni arra, hogyan álljon fel a pénzügyi, 
városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság.   
 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság ülésén volt szó a bizottság 
összetételéről. A jövő heti megbeszélések során a bizottság létszámára mindkét frakció javaslatot 
tehet, amelyet megbeszélünk. Mindenképpen azt szeretném, ha közös gondolkodásra jutnánk.  
Arra kérem a tisztelt képviselőket, hogy a Jegyző úr által elmondottakat vegyék figyelembe a 
szavazáskor.  
 

Rózsa Endre Bertalan: Úgy gondolom, hogy jogilag nem tisztázott a helyzet, hiszen Jegyző úr és 
Aljegyző úr állásfoglalást kértek a Kormányhivataltól. Akik ebben tanultak, ők sem tudtak ebben 
egyértelműen állást foglalni. A kormányhivatal vezetője, dr. Berkó Attila főispán egy állásfoglalást 
adott ki, amely úgy zárul, hogy: tájékoztatom, hogy a leírtak nem tekinthetők hivatalos 
állásfoglalásnak, iránymutatásnak, csupán egy jogi, erőre kötelező tartalommal nem bíró szakmai 
tájékoztatásnak, amire jogvita esetén hivatkozni nem lehet. Jegyző úr több példával próbálta 
alátámasztani az igazát. Úgy gondolom, hogy nem tisztázott a helyzet még a jogilag tanult 
embereknek sem.  

 

Szűcs Dániel: Jegyző úrék álláspontja végig határozott volt ebben az ügyben. Az állásfoglalást azután 
kérték, miután a közös megbeszélésen ez az igény felmerült. Kerestem azt a jegyzőkönyvet, amikor 
2010 és 2014 között felszólaltál volna Képviselő úr az SzMSz-nek azon passzusa ellen, amikor 11 

fős volt a képviselő-testület. Herczeg Zsolt képviselő úr akkor polgármester is volt és egyéni 
képviselő is. Ekkor is 6 volt a minősített többség, aminek te is a tagja voltál Képviselő úr.  
 

dr. Enyedi Mihály: Ez a helyzet jogilag tiszta. Amikor szabadságon voltam, akkor fogalmazódott meg 
az az igény, hogy aljegyző úr állásfoglalást kérjen a Kormányhivataltól.  
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A jegyző a törvényesség őre, ha én nem vagyok biztos valamiben arról, nem fog tárgyalni a képviselő-

testület mindaddig, amíg én azt nem mondom, hogy erről lehet szavazni. Ez az anyag teljesen 
egyértelmű, erről lehet dönteni. A Kormányhivatal a levél végére évek óta mindig azt írja, amit az 
előbb elmondtam. A döntésemért a bíróság előtt is vállalom a felelősséget. A Kormányhivatal 
ugyanazt írta le, amiről már itt beszélünk hónapok óta.  
 

Rózsa Endre Bertalan: Szűcs Dániel polgármester úr ilyen esetben veszi a fáradságot és visszalapoz 
a jegyzőkönyvekbe, ez dicséretes. Ez azt bizonyítja, hogy valami precedenst kell majd teremteni arra 

vonatkozóan, amiben ő is és többen bizonytalanok. Ha nem lenne bizonytalan benne, akkor nem 
nézne 12 évre vissza egy jegyzőkönyvet. Nagyon jó, hogy erre hivatkozunk. Ne feledjük el, akkor 
milyen felállás volt. Akkor azt a javaslatot tettem, hogy a pénzügyi, városfejlesztési és 
környezetvédelmi bizottságnak a vezetője minden egyes esetben a különböző szinteken az ellenzéké. 
Akkor az ellenzéknek kellett volna adni a pénzügyi bizottsági elnökséget, helyette más kapta meg. 
Ezen az ülésen kértem az akkori polgármestert, hogy mivel a listáról 3 képviselő került be, ezért 
akceptálják már, hogy 3 külsős is legyen a különböző területekről. Olyan helyzet volt, semmilyen 

javaslatnak helyt nem adtak. Nem csak ekkor, hanem a költségvetési vitákkor is.   
 

Szűcs Dániel: Képviselő úr azért nem szóltál akkor hozzá, mert minden elfogadható volt számodra. 
Ezt azért szerettem volna megvilágítani, mert a mostani állásfoglalásod e tekintetben nem igazán 
értem, mert ugyanaz a helyzet van. Minden mást, amit elmondtál, megértettem.  
 

dr. Enyedi Mihály: Elhangzott Képviselő úrtól, hogy bizonytalanság van. Ez az anyag, hogy itt van, 

az a legbiztosabb. Szeretnék kérni mindenkit, hogy jogkérdésekben Aljegyző úrral dönthessünk, hogy 
ez jogszerű-e. Ha igen, akkor itt van a képviselő-testület előtt. Gyakorlati példával is alátámasztottam 
a szóban forgó témát.  
 

Kovács Attila: Itt egy anomália áll fenn. Jelen pillanatban minden képviselői területen – 8 helyen - 

be van töltve a pozíció. Be van töltve a 3 listás szavazat, illetve a polgármester is. Jelen pillanatban a 
polgármester betölt két pozíciót, mint választott képviselő egyéni körzetben és megválasztott 
polgármester. Az anomália az, hogy nem lehet két kézzel szavazni, de a hely be van töltve. Jelen 
pillanatban a 12 fő be van töltve. Megvan a 8 fő, a 3 fő plusz az 1 fő, ez matematikailag 12 fő 
számomra. Amikor 2019-ben megalakult a képviselő-testület, akkor az SzMSz felől kellett dönteni, 
melyet megszavaztunk. Akkor abban azt rögzítettük, hogy a minősített többséghez 7 fő szavazat kell. 
Ettől miért félünk, maradhat a 7 fő. Eddig is megegyeztünk minden olyan dologban, amelyben 
szükséges volt. Ez a művészet benne, hogy meg kell győznünk a másikat az igazunkról. Még tovább 
kell tárgyalnunk a jövő héten az SzMSz módosításáról. Ezért javasolom, hogy vegyük le ezt a 
rendelet-tervezetet a napirendről. A kormányhivataltól érkezett állásfoglalás nem győzött meg, főleg 
az utolsó mondat után. Ebben a mondatban benne van az a feltétel, hogy mi van, ha jogi útra tereli 
bármelyik oldal ezt a történést. Ezt a dokumentumot nem mutathatja majd Jegyző úr, mert a főispán 
úr világosan odaírta, hogy ő ezért nem vállal semmiféle felelősséget. Az egy dolog, hogy nem 
szavazhat 2 szavazattal a Polgármester úr. Ez itt a bökkenő, de attól még a 12 fő megvan.  
 

Szűcs Dániel: Képviselő úr azt gondolom, hogy bennetek van csak anomália. Egyikünkből sincs 
kettő, ezért van az, hogy a 12 fő lecsökkent 11 főre. Az Mötv-ben benne van a minősített többségnek 
az aránya és ehhez az irányadások.  
 

dr. Enyedi Mihály: Tiszafüred Jegyzője a megyei főjegyző. Egy ilyen esetben nem fogom lobogtatni 
a kormányhivatal levelét. Hangsúlyozom, hogy a kormányhivatal évek óta odaírja a levél legaljára, 
hogy nem vállal felelősséget azért, amit mond. Ezt mindenki fogadja el, hogy bármelyik képviselő 
azt szeretné, hogy a kormányhivatal foglaljon állást, abban a két sorban a levél alján biztos lehet. 
Miért kell most ehhez hozzányúlnunk? Azért, mert 11 képviselő van jelen és mindenki itt van. Az 
Alaptörvény 32. § (3) bekezdésében azt írja elő, hogy az önkormányzati rendelet nem lehet más 
jogszabállyal ellentétes. Ha a jogszabályok meghatározzák a képviselő-testület létszámát, amely akár 
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11 és 12 fő is lehet testület azért, mert az Mötv. szerint a polgármester tagja a képviselő-testületnek, 

a képviselő-testület határozatképessége, döntéshozatala, működése szempontjából önkormányzati 
képviselőnek tekintendő. Ez elsősorban azt az anomáliát próbálja feloldani, hogy ha valaki úgy jut 
be, hogy képviselői mandátumot nem szerez, mint Herczeg Zsolt vagy Markót Imre polgármester úr 
a szomszéd városban. Ahhoz, hogy ezt a törvénysértést feloldja a testület, mert még mindig nem 
látom, hogy a 11-ből hogyan csináljunk 12, ezért a képviselő-testületnek az SzMSz-ben módosítani 
kell a 12 főt 11 főre és a minősített többséghez szükséges szavazatok számát pedig 7-ről 6-ra. A 

SzMSz-ből törölhetjük ezeket a passzusokat, ez nem kötelező elem, de a matematika szabályait nem 
fogja felülírni az, hogy 11-nél 6 lesz a minősített többség. Ennél jobban ezt nem tudom elmagyarázni.  
 

Szűcs Dániel: Van-e még kérdés, hozzászólás? Nincs. Szavazásra bocsájtom a rendelet-tervezetet.  

 

A képviselő-testület 6 igen 5 nem szavazattal megalkotta Mezőtúr Város Önkormányzata 
Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 20/2019.(XI.07.) számú 
rendeletének módosításáról szóló 12/2022.(VIII.25.) számú önkormányzati rendeletét.  
 

 

2.napirendi pont 

 

A titkos szavazás lebonyolításában közreműködő szavazatszámláló bizottság elnökének, 
tagjainak megválasztására 

 

Szűcs Dániel: A képviselő-testület a polgármester javaslatára, titkos szavazással, minősített 
többséggel a polgármester helyettesítésére, munkájának segítésére egy alpolgármestert választ, több 
alpolgármestert választhat. A képviselő-testület legalább egy alpolgármestert saját tagjai közül 
választ meg. Az alpolgármester jogai és kötelezettségei a megválasztásával keletkeznek, a megbízatás 
megszűnésével szűnnek meg. Az alpolgármester választás kapcsán a titkos szavazás lebonyolításáról 
a képviselő-testület által megválasztott 3 fős szavazatszámláló bizottság gondoskodik. A titkos 
szavazás eredményéről a 3 fős szavazatszámláló bizottság külön jegyzőkönyvet készít.  
A szavazatszámláló bizottság elnökének: Batta Attila Viktor, tagjainak Rózsa Endre Bertalan és 
Kovács Mihály képviselő urakat javaslom. 
 

Rózsa Endre Bertalan: A felkérést nem tudom elvállalni.  
 

Kovács Mihály: Megtisztelő a felkérés, de nem tudom elvállalni.  
 

Szűcs Dániel: Batta Attila Viktor képviselő úr vállalja-e? 

 

Batta Attila Viktor: Igen. 

 

Szűcs Dániel: Tisztelettel felkérem Kötél János és Kovács Péter József képviselő urakat a 
szavazatszámláló bizottság tagjainak. Kötél János képviselő úr vállalja-e? 

 

Kötél János: Igen. 

 

Szűcs Dániel: Kovács Péter József képviselő úr vállalja-e? 

 

Kovács Péter József: Köszönöm a megtisztelő felkérést, de nem tudom vállalni.  
 

Szűcs Dániel: Tisztelettel felkérem dr. Siposné Varga Ildikó képviselő asszonyt a szavazatszámláló 
bizottság tagjának. Vállalja-e? 

 

dr. Siposné Varga Ildikó: Nem vállalom.  
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Szűcs Dániel: Tisztelettel felkérem Patkós Lajos képviselő urat a szavazatszámláló bizottság 
tagjának. Vállalja-e? 

 

Patkós Lajos: Igen.  

 

Szűcs Dániel: A szavazatszámláló bizottság elnöke: Batta Attila Viktor képviselő, tagjai: Patkós 
Lajos képviselő és Kötél János. 
 

dr. Enyedi Mihály: A szavazás előtt 14 óra 12 perces dátummal az SzMSz módosítását alá kell írnunk 
és ki kell függeszteni a faliújságra. Ezt követően bonyolítható csak le az alpolgármester választás.  
 

Szűcs Dániel: Köszönöm az észrevételt.  
 

Kovács Attila: Nem fogok részt venni a szavazásban, mert nem tartom ezt demokratikusnak.  
 

Rózsa Endre Bertalan: Szintén ezt a bejelentést teszem.  
 

Kovács Mihály: Nem tudok részt venni a szavazáson.  
 

dr. Siposné Varga Ildikó: Én sem tudok részt venni a szavazáson.  
 

Kovács Péter József: Sajnos nem tudok részt venni a szavazáson.  
 

Szűcs Dániel: Szavazásra bocsájtom a szavazatszámláló bizottság tagjainak névsorát. Kérem 
szavazzunk.   

 

Batta Attila Viktor: Ügyrendi. Az SzMSz-ünk szerint vagy igennel vagy nemmel kell szavazni 

mindenkinek, vagy akkor el kell hagyni a helyiséget.  
 

Szűcs Dániel: Az előbb 10 fő szavazott, egy valaki nem. 
 

Rózsa Endre Bertalan: Én nem szavaztam.  
 

dr. Enyedi Mihály: Igennel vagy nemmel szavazunk, tartózkodás nincs az SzMSz-ben. Azt megteheti 

bárki, hogy nem szavaz. 10 fő szavazott, látjuk, hogy Rózsa Endre Bertalan képviselő úr kikapcsolta 
a szavazógépét, ennek semmi akadálya nincs. 
 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal és 4 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

142/2022.(VIII.25.) képviselő-testületi határozata 

 

A titkos szavazás lebonyolításában közreműködő szavazatszámláló bizottság elnökének, 
tagjainak megválasztásáról 
 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 
bekezdés b) pontja alapján, – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 74.§(1) bekezdésére– az alábbi határozatot hozza: 
 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete szavazatszámláló bizottságot hoz létre az 
alpolgármester választásának lebonyolítására. 
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A Szavazatszámláló bizottság elnöke: Batta Attila Viktor képviselő 

Tagjai: Patkós Lajos képviselő 

                  Kötél János képviselő 

 

2. A bizottság tevékenysége az alpolgármester 2022. augusztus 25-i választásával összefüggő 
feladatok ellátására terjed ki.  

 

Felelős:    dr. Enyedi Mihály jegyző 

Határidő: azonnal  
 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Önkormányzati és Jogi Osztály 
 

    A képviselő-testület határozatáról értesül: 
 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

Szűcs Dániel: 10 perc szünetet rendelek el.  
 

(Szünet után.) 
 

3.napirendi pont 

 

Az alpolgármester megválasztására 

 

Szűcs Dániel: Az SzMSz kifüggesztésre került, ezért az alpolgármester választás lebonyolítását meg 
lehet kezdeni. A képviselő-testület saját tagjai közül, a polgármester javaslatára, titkos szavazással, a 
képviselő-testület megbízatásának időtartamára, a polgármester helyettesítésére, munkájának 
segítésére alpolgármestert választ, több alpolgármestert választhat. 
Az alpolgármester személyéről titkos szavazással kell dönteni, a titkos szavazást a 3 fős 
szavazatszámláló bizottság bonyolítja, amelyet az előbb megválasztottunk.  
Ismertetem a szavazás lebonyolításának módját, szabályait. Megkérem a képviselő-testület tagjait, 
hogy a polgármesteri titkárságon találkozzunk, ahol a szavazatszámláló bizottság elnöke és Jegyző 
úr tájékoztatást ad a szavazás pontos menetéről és annak helyéről.  
Egy fő társadalmi megbízatású alpolgármesterre teszek javaslatot tekintettel arra, hogy Patkós Éva 
személyében látom azt a helyettest, akit társadalmi megbízatással tudnék megbízni. Őt ismerem, 
valamint beszélni fogunk arról is, hogy a 2022. évi költségvetésünket hogyan fogja érinteni az 
energiaáraknak a növekedése, valamint a 2023-as költségvetésünkre is milyen kihatással lesz. 
Mindenképpen szeretném, ha mielőbb egy alpolgármester megválasztásra kerülne. Jogszabályi 
kötelezettség is, hogy legalább egy alpolgármestert válasszunk a képviselő-testület tagjai közül. A 
mindenkori polgármester munkájának segítésére fontos, hogy mielőbb legyen egy helyettese, 
tekintettel a munka minél hatékonyabb és gyorsabb elvégzésére, valamint a feladatok leosztására. Az 

elmúlt időszakban egyedül végeztem a munkámat, arra kérem tisztelettel a képviselő-testület tagjait, 
hogy válasszák meg Patkós Éva önkormányzati képviselőtársunkat társadalmi megbízatású 
alpolgármesternek a megbízatásunk végéig. Az alpolgármesteri pozíció egy bizalmi pozíció.  
Kérem Patkós Éva önkormányzati képviselőt, nyilatkozzon, hogy a társadalmi megbízatású 
alpolgármesteri tisztséget vállalja-e? 

 

Patkós Éva: Köszönöm szépen a felkérést, a tisztséget és az azzal járó feladatokat vállalom.  
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Szűcs Dániel: Kérem a Szavazatszámláló Bizottságot, hogy az általam a társadalmi megbízatású 
alpolgármesternek javasolt Patkós Éva képviselő kapcsán a titkos szavazást lebonyolítani 
szíveskedjenek.  
 

Kovács Attila: Nagyon szomorú vagyok, hogy ebben a helyzetben, mikor ide jutott a világ és ahova 
tartunk, ebben a helyzetben Mezőtúr Város Önkormányzatánál nincs szükség egy főállású 
alpolgármesterre. Nagyon nehezen tudom ezt elképzelni, ugyanis amikor ennél sokkal egyszerűbb 
világban, ahol biztos rezsiárak voltak, biztosabb volt a világ, akkor is szükség volt itt egy 
alpolgármesterre. Most megpróbáljuk ezzel deglarálni ezt a pozíciót, nem beszélve arról, hogy ha 
elmegy polgármester úr szabadságra, vagy bármi történik vele, hogyan fogja helyettesíteni egy 
társadalmi megbízatású alpolgármester, aki betölt felelős pozíciót a városban intézményvezetőként, 
ahol nagyon komoly szakmai munkát kell végeznie, hogyan tudja ezt majd összeegyeztetni. Vagy az 
egyik komolytalan, vagy a másik. Továbbá az indoklásban elhangzott, hogy felkészült. Volt a Fidesz 
frakciójában már Batta Attila Viktor alpolgármester évekig ezt a pozíciót betöltötte. Ő bármikor 
beülhetett volna, mert ő tudta volna ezt továbbvinni és nem társadalmi munkában. Ne akarjuk 
magunkat olyan pozícióba helyezni, hogy csak én értek mindenhez, és akkor a mellékszereplőknek 
mellékszereplése van. Itt egy alpolgármesternek nagyon komoly szakmai munkát kell végezni. A 
Fidesz bebizonyította már korábban, hogy ez nem működik. Itt ül a sorunkban Patkós Lajos képviselő 
úr, aki korábban betöltötte ezt a pozíciót és biztos nem véletlenül nem vállalta hosszabb ideig, mert 
nem tudta ősszegyeztetni az életvitelével. Ez annál sokkal összetettebb feladat, itt egy komoly 
szervezetet kell nap mint nap irányítani. Rengeteg olyan kérdés felmerülhet, olyan döntésben kell 
részt venni, amikor a polgármester úr nincs itt.  
Véleményünk szerint az SzMSz módosítása nem felel meg, majd jogi útra fogjuk ezt terelni. Tovább 
fogunk ebben az ügyben lépni, mert az SzMSz módosításához 7 fő szavazat kellett volna. Sajnálatos 
módon kiderült, hogy valaki még átült a Fidesz frakciójába, oda szavaz. Ezzel majd a szavazóival 
kell elszámolnia. Egy főállású alpolgármestert támogatnánk, de Patkós Éva önkormányzati képviselőt 
mint társadalmi megbízatású alpolgármestert nem támogatjuk, mivel főállásban fontos vezetői 
szerepet tölt be. A városnak sem előnyös az, ha a polgármesternek egy olyan alpolgármestere van, 
aki éjt nappal alá téve megy és dolgozik állandóan, nem tudja kipihenni magát, mert az a munka 
rovására megy. Ezt a kérdést még alaposabban át kellett volna gondolni és átbeszélni.  
 

dr. Enyedi Mihály: A minősített többségre vonatkozó szabályokat az Mötv. határozza meg, ami 
magasabb szintű jogszabály az SzMSz-nél. Az Alaptörvény tiltja, hogy alacsonyabb szintű 
jogszabály, jelen esetben helyi önkormányzati rendelet ellentétes legyen magasabb szintű 
jogszabállyal.  
 

Szűcs Dániel: Az elmúlt csütörtökön a személyes megbeszéléskor már elhangzott, hogy ha társadalmi 
alpolgármestert javasol valaki, akkor Kovács Attila véleménye szerint ez ledegradálása ennek a 
munkakörnek. Véleményem szerint nem. Törökszentmiklóson társadalmi megbízatással látja el 
Polgár András ezt a pozíciót és munkakört. A társadalmi megbízatású alpolgármester kevesebbet tud 

segíteni, mintegy főállású alpolgármester. Éppen ezért Patkós Éva alpolgármester jelölttel átbeszéltük 
ezt a témát. Amikor én szabadságon leszek, vagy akadályoztatva lennék, akkor képviselő asszony 
bejönne a hivatalba, aláírni stb. Tárgyalásokat is lefolytathatna a nevemben, amikor egyeztetett 

időpontban nekem máshová kell mennem. A rendezvényeket is megosztanánk, amikor egyszerre több 
helyre is kell menni. Ezért is kell alpolgármestert választani és úgy gondolom, hogy ha valaki 
társadalmi megbízatású alpolgármesterként látja el a feladatot, az nem ledegradálása ennek a 
munkakörnek. Az a hozzászólás, hogy egy személy mindenhez ért, az nem én vagyok. Eddig is 
csapatban dolgoztam, gondolkodtam, az elmúlt hetekben is több olyan kérésed volt neked is és a 

frakciónak is, amelyet korrektül meghallgattam és úgy is cselekedtem. Augusztus 1-jén az 
alpolgármester választást és az SzMSz-t levetettem a napirendről a kérésetekre. A TEKE frakcióval  
előre megbeszéltek nyomán mentem végig. Arra kérem a képviselő-testületet, hogy támogassa Patkós 
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Éva társadalmi megbízatású polgármesterré választását. Régóta ismerjük egymást és vannak olyan 
feladatkörök, amit akár napi egyeztetés útján is el tud látni. Itt kiemelten gondolnék az oktatási és 
kulturális feladatokra, hiszen intézményvezetőként igen komolyan belelát az oktatási, nevelői 
feladatokba. Vannak olyan témák, amit már korábban is munkamegosztásban ő vitt. Az a 
legfontosabb, hogy a munkamegosztás megtörténjen, valamint olyan személyt válasszunk, aki régóta 
dolgozik ebben az önkormányzati világban. Kérem, hogy tartsa tiszteletben a képviselő-testület a 
javaslatomat. A TEKE frakciójával a jövő héten pedig folytatjuk a megkezdett egyeztetéseket.  
 

Kovács Mihály: Patkós Éva személyével maximálisan egyetértek, alkalmasnak tartom erre a posztra. 

Nem ezért nem veszek részt személyesen a szavazáson, hanem azért, amit Kovács Attila 
frakcióvezetőnk elmondott. Ezzel azonosulok, és ezt tartom.  
 

Szűcs Dániel: Köszönöm képviselő úr, tudomásul vettem a bejelentésedet.  
Kérem, hogy a titkos szavazást a szavazatszámláló bizottság bonyolítsa le. A titkos szavazás idejére 
szünetet rendelek el. 
 

(Szünet után.) 
 
Szűcs Dániel: Felkérem a Szavazatszámláló Bizottság elnökét, hogy az általam társadalmi 
megbízatású alpolgármesternek javasolt Patkós Éva képviselő kapcsán ismertesse a titkos szavazás 
eredményét.  
 

Batta Attila Viktor: Tájékoztatom a képviselő-testületet a titkos szavazás eredményéről:  
Patkós Éva alpolgármester megválasztása tekintetében tartott titkos szavazás lebonyolításáról a 
Szavazatszámláló Bizottság az alábbiakat rögzítette: 
 

A szavazás során rendkívüli esemény nem merült fel. 
A 11 fő szavazásra jogosult képviselőből 6 fő szavazott.  
Az urnában lévő szavazólapok száma:      6 arab. 

Érvénytelen szavazat:        6 darab. 

Érvényes szavazat:         6 darab. 

„IGEN” szavazatok száma:        6 darab. 

„NEM” szavazatok száma:        0 darab. 

Az alpolgármester választás eredményes volt, a leadott szavazatok alapján Mezőtúr Város 

Önkormányzatának Képviselő-testülete a titkos szavazás eredményeként Patkós Éva társadalmi 
megbízatású alpolgármesterré választását 6 igen egyhangú szavazattal támogatja. A szavazatszámláló 
bizottság megállapítja, hogy a jelöltre leadott szavazatok száma eléri az alpolgármester választás 
során az önkormányzati törvény 78. §-ának (1) bekezdés szerinti minősített többséget. Így 
megállapítom, hogy Patkós Éva önkormányzati képviselőt a testület társadalmi megbízatású 
alpolgármesterré választotta. Gratulálok, jó munkát kívánok.  
 

Szűcs Dániel: Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a külön jegyzőkönyv szerint 
lebonyolított titkos szavazás eredményeképpen 6 igen szavazattal Patkós Éva képviselőt társadalmi 
megbízatású alpolgármesterré megválasztotta.  
 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

143/2022.(VIII.25.) képviselő-testületi határozata 

 

az alpolgármester megválasztásáról 
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Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 
bekezdés b) pontja alapján, – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 74. § (1) és (2) bekezdéseire- az alábbi határozatot hozza: 
 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a mai napon megtartott titkos 

szavazással - a képviselő-testület megbízatásának időtartamára - a polgármester javaslatára 
saját tagjai közül társadalmi megbízatású alpolgármesternek Patkós Éva önkormányzati 
képviselőt megválasztja.  
 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
működjön közre az alpolgármesteri eskütételnél. 
 

Felelős: Szűcs Dániel polgármester 
Határidő: azonnal 
 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 
Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal  
 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 
 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal, Helyben 

 

 

4.napirendi pont 

 

Az alpolgármester eskütétele  
 

Szűcs Dániel: Megkérem a teremben levőket, hogy az eskü elmondása alatt legyenek szívesek 
felállni. Felkérem a megválasztott alpolgármestert, hogy az esküt tegye le, kérem az eskü szövegét 
ismételje utánam. 
 

„Én, Patkós Éva becsületemre és lelkiismeretemre fogadom, hogy Magyarországhoz és annak 
Alaptörvényéhez hű leszek; jogszabályait megtartom és másokkal is megtartatom az alpolgármesteri 
tisztségemből eredő feladataimat Mezőtúr fejlődésének előmozdítása érdekében lelkiismeretesen 
teljesítem, tisztségemet a magyar nemzet javára gyakorlom. 
„Isten engem úgy segéljen!”   
      
Megkérem az esküt letevő Alpolgármestert, hogy az esküokmányt írja alá. 
 

Tisztelt Alpolgármester asszony, szívből gratulálok a magam és a képviselő-testület nevében, jó 
munkát kívánok.  
 

A képviselő-testület tagjai közül 11 főből jelenleg 6 fő van jelen. Tekintettel arra, hogy az 
alpolgármester választás eredményes volt, és amelyhez szívből gratulálok Patkós Éva alpolgármester 
asszonynak, a 4. napirendi ponthoz fogunk lépni.  
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5.napirendi pont 

 

Az alpolgármester tiszteletdíjának, költségtérítésének elfogadására 

 

Szűcs Dániel: Az alpolgármester tiszteletdíja a jogszabályokban rögzített szabályok alapján kerül 
megállapításra. Ezek alapján Patkós Éva alpolgármester tiszteletdíját 2022. augusztus 25. napjától 
havi 438.750 forintban állapítja meg, valamint költségtérítését 2022. augusztus 25. napjától havi 
65.813 Ft-ban állapítja meg.  
Kérem szavazzunk.  
 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

144/2022.(VIII.25.) képviselő-testületi határozata 

 

a társadalmi megbízatású alpolgármester illetményének, költségtérítésének elfogadásáról 
 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 
bekezdés b) pontja alapján, – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 80. § (2) és(3) bekezdéseire, 71.§ (2) bekezdésére, (4) bekezdés f) pontjára, 
továbbá (5) és (6) bekezdéseire- az alábbi határozatot hozza: 
 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Patkós Éva alpolgármester tiszteletdíját 
2022. augusztus 25. napjától havi 438.750 forintban, azaz havi négyszázharmincnyolcezer-
hétszázötven forintban állapítja meg.  
 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Patkós Éva alpolgármester 
költségtérítését 2022. augusztus 25. napjától havi 65.813 Ft-ban, azaz hatvanötezer-
nyolcszáztizenhárom forintban állapítja meg.  
 

3. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a jegyzőt, hogy a alpolgármester 

tiszteletdíjának folyósításához szükséges adminisztrációs feladatot lássa el. 
 

Felelős:    dr. Enyedi Mihály jegyző 

Határidő: azonnal  
 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Önkormányzati és Jogi Osztály 
 

    A képviselő-testület határozatáról értesül: 
 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Magyar Államkincstár Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Igazgatóság, 5002 Szolnok, Liget 
út 6. 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi Osztály, Helyben 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

Szűcs Dániel: Megállapítom, hogy a képviselő-testület létszáma 11 fő és 5 fő nem vett részt a 
szavazásban.  
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A TEKE frakció a visszajött a terembe, a képviselő-testület létszáma 11 fő.  
 

 

6.napirendi pont 

 

A Mezőtúr Város Önkormányzatának tulajdonában lévő belterületi és zártkerti földterületek 
további hasznosításáról  
 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 10 igen egyhangú 
szavazattal a következő módosítással javasolja elfogadásra a határozati javaslatot a képviselő-testület 
részére: 
Az 5746; 5825/2; 5825/3; és a 6371 hrsz-ú beépítetlen területekre egy év hosszabbítást javasol a 
bizottság, valamint 2022. október 31-ig kerüljön kidolgozásra ezeknek az ingatlanoknak az 
értékesítési lehetősége.  
Az ügyrendi bizottság 3 igen egyhangú szavazattal a pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi 
bizottság által tett módosítások alapján javasolja elfogadásra a határozati javaslatot a képviselő 
testület részére.  
Kérem a képviselő-testületet, hogy ezt támogassa és ezt követően fogadjuk majd el a határozati 
javaslatot.  

A módosító javaslatot bocsátom először szavazásra. 
 

A képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal a módosítást elfogadta.  
 

A módosítással együtt teszem fel szavazásra a határozati javaslatot. 
 

A képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

145/2022.(VIII.25.) képviselő-testületi határozata  
 

A Mezőtúr Város Önkormányzatának tulajdonában lévő belterületi és zártkerti földterületek 
további hasznosításáról 
 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 107.§-ra – az alábbi határozatot hozza: 
 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzat tulajdonában lévő 
12345/1, 12345/2, 2135/2, 57712/1, 6306/1, valamint 6302/5 hrsz-ú ingatlanokat 5 (öt) éves 
haszonbérleti szerződés keretén belül hasznosítja. A haszonbérleteket elsősorban a jelenlegi 
bérlőkkel hosszabbítja meg. A haszonbérleti díj 5 Ft/m2/év + ÁFA. 
 

A jelenlegi haszonbérlőket értesíteni kell. 
 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a haszonbérleti szerződések 
módosításának aláírására. 
 

Határidő: 2022. szeptember 30. 

Felelős: Szűcs Dániel polgármester 
 

2. Az 1. pontban szereplő ingatlanok esetében a meg nem hosszabbított haszonbérleteket 
árverésen meg kell hirdetni. A haszonbérlet ideje 5 év határozott idő, azzal, hogy a 
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szerződéskötés idejétől függetlenül a lejárat ideje 2022. szeptember 30. A haszonbérleti díj 5 
Ft/m2/év + ÁFA. 
 

Az árverésen 20.000 Ft bánatpénzt letétbe kell helyezni, mely a haszonbérleti szerződés 
aláírásakor visszafizetésre kerül. 

 

Az árverést a helyben szokásos módon meg kell hirdetni. 
 

Határidő: 2022. december 31. 

Felelős: Szűcs Dániel polgármester 
 

3. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzat tulajdonában lévő 
5746, 5825/2, 5825/3, valamint 6371 hrsz-ú ingatlanokat 1 (egy) éves haszonbérleti szerződés 
keretén belül hasznosítja. A haszonbérleteket elsősorban a jelenlegi bérlőkkel hosszabbítja 
meg. A haszonbérleti díj 5 Ft/m2/év + ÁFA. 
A jelenlegi haszonbérlőket értesíteni kell. 
 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a haszonbérleti szerződések 
módosításának aláírására. 
 

Határidő: 2022. szeptember 30. 

Felelős: Szűcs Dániel polgármester 
 

4. A határozat 3. pontjában szereplő ingatlanok, valamint az önkormányzat tulajdonában lévő 
egyéb nem hasznosított belterületi, illetve zártkerti ingatlanok vonatkozásában 2022. október 
31-ig kerüljön kidolgozásra azok értékesítésének lehetősége. 

 

Határidő: 2022. október 31. 
Felelős: Szűcs Dániel polgármester 
 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 
 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi bizottság, Helyben 

5. Ügyrendi Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály, Helyben 

8. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

9. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

7.napirendi pont 

 

A TOP-1.2.1-15-JN1-2016-00003 azonosítószámú projekt keretében megvalósítani tervezett 
kikötő bővítést célzó, építési beruházás tárgyában lefolytatott közbeszerzési eljárás 
eredményéről szóló 117/2022.(VI.22.) képviselő-testületi határozat hatályon kívül helyezéséről 
 

Szűcs Dániel: Ismerteti az előterjesztést.  
Felkérem Kovács Attila elnök urat, ismertesse a közbeszerzés bizottság döntését.  
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Kovács Attila: A közbeszerzési bizottság úgy döntött, hogy hatályon kívül helyezi ezt az eljárást. 
Korábban már több fórumon ki lett hirdetve, hogy sikeres volt a közbeszerzési pályázat a 
kikötőbővítéssel kapcsolatosan. A kivitelező időközben nem írta alá a szerződést, ezért meghiúsult a 
kikötőbővítés, és ezért a következő napirendi pontnál szükséges majd új közbeszerzést elindítani. 
Bízunk benne, hogy lesz olyan vállalkozó, aki fog erre jelentkezni.  
 

dr. Enyedi Mihály: Szeretném kérni, hogy név szerint szavazzon a képviselő-testület, mivel 
közbeszerzési témáról van szó.  
 

Szűcs Dániel: Kérem, hogy név szerinti szavazást indítsunk el. 
 

Batta Attila Viktor   igen 

Harmat Mihályné  igen 

Kovács Attila   igen 

Kovács Mihály  igen 

Kovács Péter József  igen 

Kötél János   igen 

Patkós Lajos   igen 

Rózsa Endre Bertalan  igen 

dr. Siposné Varga Ildikó igen 

Patkós Éva   igen 

Szűcs Dániel   igen 

 

A képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

146/2022.(VIII.25.) képviselő-testületi határozata 

 

a TOP-1.2.1-15-JN1-2016-00003 azonosítószámú projekt keretében megvalósítani tervezett 
kikötő bővítést célzó, építési beruházás tárgyában lefolytatott közbeszerzési eljárás 
eredményéről szóló 117/2022.(VI.22.) képviselő-testületi határozat hatályon kívül helyezéséről 
 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 
bekezdés b) pontja alapján - a helyi önkormányzatokról szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 10. § (1) 
bekezdése, s a 13. § (1) bekezdése 1. pontjában biztosított hatáskörében eljárva, figyelemmel a 
közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 73.§ (1) bekezdés e) pontjára, továbbá 75.§ (2) 
bekezdés b) pontjára - az alábbi határozatot hozza: 
 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a TOP-1.2.1-15-JN1-2016-00003 

azonosítószámú, „Mezőtúri Városháza és kapcsolódó kulturális vonzerők komplex turisztikai 
fejlesztése” című projekt keretében megvalósítani tervezett kikötő bővítést célzó, építési 
beruházás tárgyában lefolytatott, 2015. évi CXLIII. törvény, Harmadik rész 117.§ szerinti 
megismételt, nyílt, nemzeti közbeszerzési eljárás keretében megállapítja, hogy az ARPER 

Kft. (2072 Zsámbék Zártkert 3.) ajánlattevő a Kbt. 79. § (4a) bekezdése szerinti felvilágosítás 
kérésnek és hiánypótlási felhívásnak a megadott hiánypótlási határidő alatt nem tett eleget. 
Erre tekintettel megállapítja, hogy ajánlattevő ajánlata a Kbt. 73. § (1) bekezdés e) pontja 
alapján érvénytelen, mivel az egyéb módon nem felel meg az ajánlattételi felhívásban, a 
dokumentációban, valamint a jogszabályokban meghatározott feltételeknek. 
 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megállapítja, hogy tárgyi 
közbeszerzési eljárás a Kbt. 75. § (2) bekezdés b) pontja alapján eredménytelen, mivel a – 

Kbt. 75. § (4) bekezdésben foglaltak szerint igazolható – rendelkezésre álló anyagi fedezet 
összege nem elegendő a szerződés megkötéséhez az értékelés alapján legkedvezőbb ajánlatot 
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tett, KÉSZ Építő és Szerelő Zrt. ajánlattevővel. Tekintettel arra, hogy a tárgyi közbeszerzési 
eljárásban – az egyetlen megfelelő - végleges árajánlat meghaladja a – 75. § (4) bekezdésének 
megfelelően igazolt – rendelkezésre álló anyagi fedezet összegét, a Kbt. 70. § (1) bekezdése 
alapján a Képviselő-testület a Kbt. 69. §-tól eltérően az ajánlat bírálata nélkül hozza meg 

az eljárás eredménytelenségéről szóló döntést. 
 

3. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a tárgyi közbeszerzési eljárás 
eredményéről szóló 117/2022.(VI.22.) képviselő-testületi határozat hatályon kívül helyezi. 

 

Felelős: Szűcs Dániel polgármester 

Határidő: azonnal 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 
Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 
 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Városi Közbeszerzési Bizottság tagjai, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal illetékes szervezeti egységei, Helyben 

8. Ajánlattevők, Székhelyén 

 

 

8.napirendi pont 

 

A TOP-1.2.1-15-JN1-2016-00003 azonosítószámú projekt keretében megvalósítani tervezett 
kikötő bővítést célzó, építési beruházás tárgyú közbeszerzési eljárás előkészítésére és indítására 

 

Szűcs Dániel: Ez az előterjesztés az előző közbeszerzési eljárásnak az újraindítása.   
 

Szűcs Dániel: Kérem, hogy név szerinti szavazást indítsunk el. 
 

Batta Attila Viktor   igen 

Harmat Mihályné  igen 

Kovács Attila   igen 

Kovács Mihály  igen 

Kovács Péter József  igen 

Kötél János   igen 

Patkós Lajos   igen 

Rózsa Endre Bertalan  igen 

dr. Siposné Varga Ildikó igen 

Patkós Éva   igen 

Szűcs Dániel   igen 

 

 

A képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

 

 



 17 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

147/2022.(VIII.25.) képviselő-testületi határozata 

 

a TOP-1.2.1-15-JN1-2016-00003 azonosítószámú projekt keretében megvalósítani tervezett 
kikötő bővítést célzó, építési beruházás tárgyú, a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. 
törvény, Harmadik rész 117.§ szerinti megismételt, nyílt, nemzeti közbeszerzési eljárás 
előkészítésére és indításáról 
 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 
bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 
(továbbiakban Kbt.) 117. § és a 93/2018. (VI.21.) számú képviselő-testületi határozattal elfogadott 
Közbeszerzési Szabályzatára – az alábbi határozatot hozza: 
 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Mezőtúri Városháza és kapcsolódó 
kulturális vonzerők komplex turisztikai fejlesztése” című pályázat megvalósításáról” elnevezésű, 
TOP-1.2.1-15-JN1-2016-00003 azonosítószámú projekt keretében megvalósítani tervezett, 
kikötő bővítést célzó építési beruházás tárgyában a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. 
törvény (továbbiakban: Kbt.) Harmadik rész 117.§ szerinti megismételt, nyílt, nemzeti 
közbeszerzési eljárás előkészítéséről és megismételt indításáról dönt. Az eljárás elnevezése: 
„Mezőtúri kikötő fejlesztése”. A közbeszerzési eljárás ajánlattételi felhívását és 
dokumentációját a Képviselő-testület a határozat 1. és 2. számú melléklete szerint jóváhagyja. 
 

2. A közbeszerzési eljárás megindításához szükséges fedezetet Mezőtúr Város Önkormányzata 
tárgyi projekt keretében rendelkezésre álló támogatási forrásból, valamint – tekintettel a projekt 

99,96%-os támogatási intenzitására – saját forrásból biztosítja, amely a 2022. évi önkormányzati 
költségvetési rendelet 4. számú mellékletében kerül tervezésre. 

 

3. A közbeszerzési eljárás feltételesen kerül megindításra, tekintettel az eljárás keretében benyújtott, 
legkedvezőbb ajánlat támogatási forrást esetlegesen meghaladó mértékére. 

 

4. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a tárgy szerinti közbeszerzési eljárásban 
a Kbt. 27. § (4) bekezdése alapján a közbeszerzés tárgya szerinti szakmai, közbeszerzési, jogi és 
pénzügyi szakértelemmel együttesen rendelkező bírálóbizottságot hoz létre. A bírálóbizottság 
feladatainak ellátására az alábbi személyeket kéri fel az önkormányzat: 
 

1. jogi szakértelem: dr. Balla Vilmos aljegyző 

2. pénzügyi szakértelem: Boross Boglárka, gazdálkodási és adóügyi osztályvezető, 
3. a beszerzés tárgya szerinti műszaki szakértelem: Petneházi Tamás, városgazdálkodási 

ügyintéző 

4. a beszerzés tárgya szerinti műszaki szakértelem: Deákné Bozsó Tünde, városgazdálkodási 
ügyintéző 

5. közbeszerzési szakértő: ANPAST Europroject Szolgáltató Kft. felelős közbeszerzési 
szakértője: dr. Csuka Márton 

 

5. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 93/2018. (VI.21.) számú képviselő-

testületi határozattal elfogadott Mezőtúr Város Önkormányzata Közbeszerzési Szabályzata 
alapján felhatalmazza a polgármestert, hogy gondoskodjon az eljárás megindításáról, valamint 
felhívja az ANPAST Europroject Szolgáltató Kft. felelős akkreditált közbeszerzési 
szaktanácsadója: Stumpf Gábor, felelős akkreditált közbeszerzési szaktanácsadót, hogy folytassa 
le a közbeszerzési eljárást. 
 

Felelős: Szűcs Dániel polgármester 
Határidő: azonnal 
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A határozat végrehajtásában közreműködik:   

      Mezőtúri Városfejlesztési Kft. 
 

Felelős: Mezőtúri Városfejlesztési Kft. 
Határidő: azonnal 

  

A képviselő-testület határozatáról értesül:  
 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Városi Közbeszerzési Bizottság tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Illetékes Osztályai, Helyben 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

8. Mezőtúri Városfejlesztési Kft. 5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 1. 
9. ANPAST Europroject Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság (1053 Budapest, Ferenciek 

tere 2. II. em. 13.) 

 

 

9.napirendi pont 

 

A TOP-1.1.1-16-JN1-2017-00005 azonosító számú „Ipari park fejlesztés Mezőtúron” című 
projekt, be nem fejezett építési tevékenységek megvalósításához, az építési beruházás 
kivitelezőjének kiválasztására irányuló nyílt, nemzeti közbeszerzési eljárás előkészítésére és 
indítására 

 

Szűcs Dániel: Ismerteti az előterjesztést.  
Az előterjesztést a közbeszerzési bizottság tárgyalta, ezért felkérem Kovács Attila elnök urat, 
ismertesse a közbeszerzés bizottság döntését.  
 

Kovács Attila: A bizottságnak az volt a véleménye, hogy ki kell írni az új közbeszerzési eljárást, 
viszont itt egy hosszas jogi procedúra fog majd következni. Ugyanis nagyon sok pénzt kifizetett a 
város és a készültség és az átutalt összegek nincsenek kvalitásban. Bízunk benne, hogy nem egy torzó 
marad ott az ipari park közepén, ami egyébként is nem a legjobb helyen volt kitalálva. Ezt most be 
kellene fejezni. Voltunk kint a bizottság tagjaival többször és bejártuk a környezetet. Tapasztaltuk, 
hogy a kivitelező fittet hányt mindenféle hulladékgazdálkodási törvényre, illetve elvégzett olyan 
munkákat, amelyeket később nem fejezett be. Ezt később Mezőtúr Város Önkormányzata fejezett be, 
a szemetet is elszállította az Intézményellátó Kft. segítségével, melyet át kell hárítani majd az egykori 
kivitelező számára. Ez nem lesz egyszerű történet, hiszen egyik mester a másik után nem szeret 
dolgozni, anomáliák fognak következni. Van egy keretünk, amit el lehet költenünk még erre az 
inkubátorházra, mely valószínűleg nem fog bővülni a jelenlegi építőanyagárak mellett. Meglátjuk, 
hogy ennél a pályázati kiírásnál is lesz-e olyan vállalkozó, aki vállalkozik a munka befejezésére. A 
bizottság támogatta a határozati javaslatot.  
 

Szűcs Dániel: Megértem elnök úr szkeptikusságodat a pénz mértékét illetően. Az előző projektek 
esetén is egyértelmű volt, hogy az utóbbi időben minden megdrágult. Ez a pályázat 2017-ben történt 
benyújtásra, magának a projektnek az elnyerése és a projekt indítása jóval későbbre teendő. Teljes 
mértékben egyetértek képviselő úrral, hogy a rendelkezésre álló összeg nem lesz elegendő, ezért 
forrásemelésre lesz szükség. Ezért is feltételes közbeszerzési eljárást írunk ki, azt meg csak 
megerősíteni tudom, amit együtt láttunk kint a terepen. Ezért is mondtuk fel a szerződést a 
kivitelezővel. Bízom benne, hogy megtaláljuk a megfelelő kivitelezőt erre a terepre. Két választási 
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lehetőségünk volt, vagy tovább „birkózunk” ezzel a céggel, akivel már egy ideje láttuk, hogy 
reménytelen együttdolgozni és ott marad ez a torzó épület és lezárjuk ezt a projektet úgy ahogy van, 
vagy megpróbálunk kivitelezőt találni és megemelt forrást kérni a projektre. Javaslom, hogy az utóbbi 
irányt próbáljuk meg tartani.  
 

Szűcs Dániel: Közbeszerzésről lévén szó, név szerinti szavazással szavazzunk. 
 

Batta Attila Viktor   igen 

Harmat Mihályné  igen 

Kovács Attila   igen 

Kovács Mihály  igen 

Kovács Péter József  igen 

Kötél János   igen 

Patkós Lajos   igen 

Rózsa Endre Bertalan  igen 

dr. Siposné Varga Ildikó igen 

Patkós Éva   igen 

Szűcs Dániel   igen 

 

A képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

148/2022.(VIII.25.) képviselő-testületi határozata 

 

a TOP-1.1.1-16-JN1-2017-00005 azonosító számú „Ipari park fejlesztés Mezőtúron” című 
projekt be nem fejezett építési tevékenységek megvalósításához, az építési beruházás 
kivitelezőjének kiválasztására irányuló nyílt, nemzeti közbeszerzési eljárás előkészítéséről és 
indításáról 
 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 
bekezdés b) pontja alapján - figyelemmel a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 112. 
§-ára és Mezőtúr Város Önkormányzata 17/2022. (I. 27.) képviselő-testületi határozatával elfogadott 
Közbeszerzési Szabályzatára - az alábbi határozatot hozza: 
 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a TOP-1.1.1-16-JN1-2017-00005 

azonosítószámú „Ipari park fejlesztés Mezőtúron” című projekt be nem fejezett építési 
tevékenységek tárgyában nyílt eljárás szabályai szerint lefolytatandó nemzeti közbeszerzési 
eljárás Kbt. 112. § (1) bekezdés b) pontja szerinti nyílt, nemzeti közbeszerzési eljárás 
előkészítéséről és megismételt indításáról dönt. Az építési beruházásra irányuló közbeszerzési 
eljárás elnevezése: „Mezőtúr - Ipari park fejlesztés befejezése” A közbeszerzési eljárás 
ajánlattételi felhívását és dokumentációját a Képviselő-testület a határozat 1. és 2. számú 
melléklete szerint jóváhagyja. 

 

2. A tárgy szerinti közbeszerzési eljárásban a Kbt. 27. § (4) bekezdése alapján a közbeszerzés 
tárgya szerinti szakmai, közbeszerzési, jogi és pénzügyi szakértelemmel együttesen 
rendelkező bírálóbizottságot hoz létre. A bírálóbizottság feladatainak ellátására az alábbi 
személyeket kéri fel az önkormányzat: 
jogi szakértelem: dr. Balla Vilmos aljegyző; 
pénzügyi szakértelem: Boross Boglárka gazdálkodási és adóügyi osztályvezető; 
a beszerzés tárgya szerinti műszaki szakértelem: Petneházi Tamás ügyintéző; 
a beszerzés tárgya szerinti műszaki szakértelem: Kocsis József vízgazdálkodási ügyintéző; 
közbeszerzési szakértő: dr. Dagonya András Szabolcs felelős akkreditált közbeszerzési  

            szaktanácsadó. 
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3. A 17/2022. (I.27.) számú képviselő-testületi határozattal elfogadott Közbeszerzési 
Szabályzata alapján felhatalmazza a polgármestert, hogy gondoskodjon az eljárás 
megindításáról, valamint felhívja a Public Pro+ Tanácsadó Bt. felelős akkreditált 
közbeszerzési szaktanácsadóját, dr. Dagonya András Szabolcsot, hogy folytassa le a 
közbeszerzési eljárást. 
 

4. A Közbeszerzési tervének hatályos állapotára figyelemmel a választott közbeszerzési eljárás 
típusával összhangban gondoskodik a közbeszerzési eljárás adatainak rögzítéséről a 2022. évi 
Közbeszerzési tervében. 

 

Felelős: Szűcs Dániel polgármester 
Határidő: azonnal 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály 
 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 
 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Városi Közbeszerzési Bizottság tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Illetékes Osztályai, Helyben 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

8. Public Pro+ Tanácsadó Bt.5000 Szolnok, Áchim András u. 30. 

 

  

10.napirendi pont 

 

A Belügyminisztérium által önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására 
meghirdetett, belterületi utak, járdák, hidak felújítását célzó pályázat kivitelező kiválasztási 
folyamat közbeszerzési eljárás eredményéről 
 

Szűcs Dániel: Ismerteti az előterjesztést.  
Az előterjesztést a közbeszerzési bizottság tárgyalta, ezért felkérem Kovács Attila elnök urat, 
ismertesse a közbeszerzés bizottság döntését.  
 

Kovács Attila: Ez a közbeszerzési eljárás a Tulipán utcát és a Földvári utcát érinti. A Földvári utca a 
Földvári útról nyílik befelé a Kilián óvodához. Három pályázó adta be a pályázatát. Mezőtúr Város 
Önkormányzata korábban egy keretszerződést nyitott, ahol van három lehetséges pályázó, akiket 
mindig meghívunk ezekre az útépítési munkákra. Most is ez történt. A kivitelezők közül az egyiket 
ki kellett zárni, ugyanis a korábban kötött keretszerződésekben rögzített árakhoz képest eltérő árakat 
próbált érvényesíteni. Így két pályázót kellett figyelembe venni és közülük a Szolnok Aszfalt Kft. 
adta a legkedvezőbb pályázatot. A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság ülésén is 
szóba jött, hogy nehogy abba a hibába essünk, hogy olyan kivitelező fogja ezt a munkát is megnyerni, 
aki jelen pillanatban is a Szolnok Aszfalt Kft. alvállalkozójaként végez munkát a kerékpárutak 
kivitelezésénél. Ez a cég többször otthagyta a munkát, nem úgy haladt, ahogyan kellett volna. Az 

árajánlatok alapján a Szolnok Aszfalt Kft. a projekt nyertese. Reméljük, hogy rövid határidőn el fog 
készülni ennek a két utcának a felújítása is, ugyanis a kerékpárutaknak az aszfaltozása is a jövő héten 
elindulni a Kossuth Lajos utcán biztosan. Támogatásra javasolom a képviselő-testület részére a 
határozati javaslatot.  
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Szűcs Dániel: A határozati javaslatot teszem fel szavazásra. Kérem, hogy név szerinti szavazással 
szavazzunk. 

 

Batta Attila Viktor   igen 

Harmat Mihályné  igen 

Kovács Attila   igen 

Kovács Mihály  igen 

Kovács Péter József  igen 

Kötél János   igen 

Patkós Lajos   igen 

Rózsa Endre Bertalan  igen 

dr. Siposné Varga Ildikó igen 

Patkós Éva   igen 

Szűcs Dániel   igen 

 

A képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

149/2022 (VIII. 25.) képviselő-testületi határozata 

 

A Belügyminisztérium által önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására 
meghirdetett, belterületi utak, járdák, hidak felújítását célzó pályázat kivitelező kiválasztási 
folyamat közbeszerzési eljárás eredményéről 
 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 
bekezdés b) pontja alapján - figyelemmel a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 112. 
§-ára és Mezőtúr Város Önkormányzata 17/2022. (I. 27.) képviselő-testületi határozatával elfogadott 
Közbeszerzési Szabályzatára, - az alábbi határozatot hozza: 
 

1.) Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete „Tulipán és Földvári utca felújítása” 

tárgyú „Keretmegállapodás-útépítés, útfelújítás, kátyúzás” tárgyú keretmegállapodás keretén belül 
verseny újranyitási ajánlatkérési eljárás kapcsán megállapítja, hogy az eljárás EREDMÉNYES, az 

eljárás keretében beérkezett ajánlatok közül a Stravaco Építőipari Kft. (6710 Szeged, Szabadkai 
út 110.) ajánlata ÉRVÉNYTELEN, a Kbt. 73.§ (1) bekezdés c) pontja alapján. 

 

2.) Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete „Tulipán és Földvári utca felújítása” 
tárgyú, keretmegállapodás keretén belül verseny újranyitási ajánlatkérési eljárás kapcsán 
megállapítja, hogy a legalacsonyabb ellenszolgáltatást nyújtó és érvényes ajánlatot tevő Szolnok 

Aszfalt Korlátolt Felelősségű Társaság (1084 Budapest, Rákóczi tér 3. 2/18.) a nyertes ajánlattevő.  
 

3.) Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete javasolja, hogy „Tulipán és Földvári utca 
felújítása” tárgyú, keretmegállapodás keretén belül verseny újranyitási ajánlatkérési eljárás 
kapcsán a vállalkozási szerződést Mezőtúr Város Önkormányzata, a Szolnok Aszfalt Korlátolt 
Felelősségű Társasággal (1084 Budapest, Rákóczi tér 3. 2/18.) az ajánlati árral megegyezően nettó 
44.268.744 Ft. + 27 % ÁFA, azaz bruttó 56.221.305 Ft összegben kösse meg, Mezőtúr Város 
Önkormányzata a 2022. évi költségvetésében, a tervezett beruházás megvalósításához szükséges 
20.410.089 Ft önerőt a 20/2022. (I. 27.) képviselő-testületi határozat szerint biztosította. 

 

4.) Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Mezőtúr Város 
polgármesterét az eljárásban nyertes ajánlattevővel való szerződés aláírására, és a további 
szükséges intézkedések megtételére. 
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Felelős: Szűcs Dániel polgármester 
Határidő: összegzés kiküldését követően közbeszerzési törvényi határidő szerint 
 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 
Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 
 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal illetékes szervezeti egységei, Helyben 

6. Városi Közbeszerzési Bizottság tagjai, Helyben 

7. Ajánlattevők, Székhelyén 

 

 

11.napirendi pont 

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 
hatáskörben hozott döntésekről 
 

Szűcs Dániel: Az ügyrendi bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 
előterjesztést a képviselő-testület részére.  
 

Kovács Attila: Át kellene gondolni azt a folyamatot, amit eddig végeztünk. Vannak olyan 

előkészítések, amikor 462 Ft-ot fogunk kiszámlázni valakinek. A 462 Ft-os papír elkészítéséhez 
legalább el kell tölteni 10 percet, kinyomtatni, az ügyfél befizeti a pénztárba az összeget. A 
munkaszervezés szempontjából végig kellene ezt gondolni. Például bizonyos értékhatár alatt nem 
állítunk ki semmilyen papírt, bizonylatot, nem foglalkozunk vele. Vagy legyen egy határ, mondjuk 
5.000 Ft, ami hozzátartozik az ügyintézéshez. Ami alacsonyabb összeg, azzal csak erőforrást és papírt 
pocsékolunk. Kérem, hogy ezen változtassunk, reformáljuk meg ezeket a dolgokat.  
 

dr. Enyedi Mihály: Megvizsgáljuk, de most ne az adott egységet vizsgáljuk, mely legyen 462 Ft. Tíz 
egység az 4.620 Ft, 100 egység 46.200 Ft. Félek az ezután következő fűtésszámlától, mert lehet, hogy 

erre a 46.200 Ft-ra szükségünk lesz. A képviselő-testület majd dönt, hogy módosítunk-e rendeletet 

vagy nem.  

 

Kovács Attila: Nem azt mondtam, hogy ne végezzünk ilyen munkát, hanem hogy legyen értéke a 
munkának, amit elvégzünk.   
 

Szűcs Dániel: Erre vonatkozóan van egy rendeletünk, az abban foglaltakat az ügyfelek kérelmezik, 
elindul egy ügyintézési kör még akkor is, ha díjmentes. Meg lehet vizsgálni, és ha találunk benne 
olyan pontot, ami módosításra szorulhat, akkor módosítsuk.  
 

dr. Enyedi Mihály: A munkának azért van értéke, ne egységnyi munkaegységre vezessük le, mint a 
termelésben. Megvizsgáljuk, megnézzük a rendeletet a jövő hét folyamán.   
 

A képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

150/2022.(VIII.25.) képviselő-testületi határozata  



 23 

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 
hatáskörben hozott döntésekről 
 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 
bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 20/2019.(XI.07.) önkormányzati rendelet 9. §-a 

előírásaira – az alábbi határozatot hozza:  

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű képviselő-testületi 
határozatokkal kapcsolatos döntéseket a határozat 1. számú melléklete szerint fogadja el. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester átruházott hatáskörben 
hozott döntéseit a határozat 2. számú melléklete szerint jóváhagyja. 

 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 
 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

5. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének bizottságai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal osztályai, Helyben 

 

 

12.napirendi pont 

 

Tájékoztató a 2022. június 13. – 2022. augusztus 15. közötti időszak fontosabb intézkedéseiről, 
eseményeiről, tájékoztató a Mezőtúr Város Önkormányzata által megvalósítás alatt álló 
beruházások haladásáról 
  

Harmat Mihályné: A külterületi utakról folyt egyeztetés, mit lehet erről tudni? A Belán utca nagyon 
rossz, nemrégen volt kátyúzva. A Hód 2000 Kft. ügyvezetőjével miről folyt az egyeztetés? 

 

Szűcs Dániel: Bejelentések alapján a külterületi utakat bejártuk. A költségvetésünkben egy bizonyos 
összeg szerepelt ezeknek az utaknak a felújítására, javítására. A Vakotazugban és másik területen 

végeztünk útjavítást. Nyilvánvalóan jóval több utat kellene a külterületen is karbantartani, de a 
költségvetésben ennyire volt lehetőségünk.  
A Hercegasszony birtokhoz vezető útra beadott pályázatunk reméljük, hamarosan elbírálásra kerül. 
Itt volt egy hiánypótlásunk az elmúlt hetekben.  
 

Szabó Péter: A külterületi utaknál az egyeztetés fő témája volt a tulajdon rendezése. Voltak olyan 
utak, amelyek nem az önkormányzat tulajdonában voltak, ezért kezdeményeztük a háromoldalú 
további egyeztetést a tulajdonosokkal.  

A 2022 tavaszi és a 2021 őszi kátyúzást más-más vállalkozó végezte a Beláni úton. Maradtak olyan 
süllyedések, amiket garanciában fogunk érvényesíteni a korábbi kivitelezővel.  
 

Rózsa Endre Bertalan: Július 8-án dr. Szecsei Klára főigazgató asszonnyal tárgyalt polgármester úr. 
Van-e olyan, ami megosztható a képviselő-testülettel vagy a nyilvánossággal? 

Július 28-án Hubai Imrével a TOP + pályázatokról volt tárgyalás. A Bányatavaknak a kérdése az FF 
Zrt-vel szemben szóba került-e?  

Augusztus 9-én strandfejlesztésről volt szó. Mit lehet erről tudni? 
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Szűcs Dániel: Dr. Szecsei Klára főigazgató asszonnyal akkor egyeztettünk, amikor az a hír terjedt el, 
hogy a kórházat bezárják és a szülészettel problémák vannak. A kórház bezárásáról továbbra sincs 
szó. A szülészetről pedig annyit, hogy mivel kevés aneszteziológus dolgozik a kórházban, emiatt a 
munkaidőben történő szülés biztosított mindennap a mezőtúri kórházban. A munkaidőn kívüli 
szüléssel kapcsolatban pedig megjelent egy határozat júliusban, hogy mely munkanapokon nem tudja 

ellátni a munkaidőn kívüli szülészetet a kórház. A szülő és a gyermek egészsége érdekében ezeken a 
napokon mentő szállítja el sürgős esetben a Mezőtúron szülni kívánó édesanyákat Karcagra. A jövő 
héten ismét tájékozódom főigazgató asszonynál, hogy milyen változások következtek be július óta.   
Hubai Imre elnök urat az elnyert beruházásokról és azok előrehaladásáról tájékoztattam, valamint 
tájékozódtam a kinyújtott határidejű pályázatokról. Szeptember 19-i határidővel lett eltolva több TOP 

+-os pályázatunk is. Amennyiben az Élhető települések pályázat kapcsán lesz visszahulló forrás, 
akkor abba megpróbáljuk beletenni a Bányatavakat is.  
A strandfejlesztésről annyit, hogy a TOP + pályázatoknál van turisztikai fejlesztés. Az eredeti kiírás 
nem volt teljesen egyértelmű abban a tekintetben, hogy a városi standfürdőre tudunk-e pályázni ebben 
a pályázatban. Ennek érdekében lépéseket tettünk a Magyar Turisztikai Ügynökségnél és a Magyar 
Fürdőszövetségnél, valamint Herczeg Zsolt képviselő úrnál is. Az utóbbi években nem volt olyan 
pályázat kiírva, hogy pályázni tudunk volna a strandfürdőnk fejlesztésére. Ügyvezető asszonnyal 
arról is beszéltünk, hogy a strandfürdő területén milyen dolgok szorulnak felújításra. A beruházás 
tekintetében milyen turisztikai és egyéb beruházásokat tudnánk megvalósítani. Itt egy 400 millió 
forintos beruházásról lehet szó a TOP + pályázattal, melyből a költségek levonása után 320-330 millió 
forintos bruttó beruházási lehetőségről beszélhetünk.  
 

Batta Attila Viktor: Augusztus 2-án Mohi Zoltánnal, az Invictus Kft. ügyvezetőjével tárgyalt, mi a 
helyzet most az uszoda bővítésével kapcsolatban?  
 

Szűcs Dániel: Ez a tárgyalás szoros összefüggésben van az előző témával. A kettő függ a másiktól. 
A TAO pályázatból 25 m-es medencét, öltözőblokkot szeretne az egyesület megvalósítani. Mohi 

Zoltán arról tájékoztatott, hogy meg van a kiindulási alap arra, hogy ezt a beruházást elkezdjék. 
Továbbra sem tisztázott minden ezzel a beruházással kapcsolatban. Azt kértem tőle, hogy írja le a 
javaslatát az üzemeltetéssel kapcsolatban. Javasolom, hogy a jövő héten ebben a témában folytasson 
a képviselő-testület munkamegbeszélést.  
 

Kovács Mihály: A BKTT háttértárgyalásokat folytat egy szarvasi kft-vel az orvosi ügyeleti rendszer 
átvételéről, vagy bekapcsolódásukról. Volt-e szó az ajánlatról, volt-e konkrét ajánlat? Olyan híreket 
hallottam, hogy megszűnik az ügyeleti rendszer és a háziorvosok vennék át este 10 óráig ezt az 
ügyeletet, amit eddig a független ügyeleti kft. végez, majd a mentőszolgálat látná el közvetlenül a 
lakosság ellátását.  
 

Szűcs Dániel: Az Orvosi Ügyelet Kft. egy megemelt árat adott le a BKTT elé évközben, holott volt 
egy érvényes szerződésünk. Tárgyalásokat folytattunk az új ár csökkentése érdekében, ami sikeres is 
volt és a BKTT ezt elfogadta. Év végéig az a szerződés marad érvényben, ami már volt. A szarvasi 
kft-vel folytatni fogjuk a tárgyalásokat. Konkrét információm még nincs az ügyeleti rendszer 
átszervezésével kapcsolatban, még a közlönyben sem jelent meg.  
 

 

13.napirendi pont 

 

Mezőtúr Város volt alpolgármesterének elmaradt illetményének, költségtérítésének 
elfogadásáról 
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Szűcs Dániel: Az ügyrendi bizottság 3 igen egyhantú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati 
javaslatot a képviselő-testület részére. A napirend tárgyalásánál szeretném bejelenteni személyes 
érintettségemet.  
Megkérem dr. Enyedi Mihály jegyző urat, ismertesse az előterjesztést.  
 

dr. Enyedi Mihály: Ismerteti az előterjesztést.  
 

Szűcs Dániel: Szavazásra bocsájtom a határozati javaslatot, kérem szavazzunk.  
 

A képviselő-testület 10 igen 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

151/2022.(VIII.25.) képviselő-testületi határozata 

 

Mezőtúr Város volt alpolgármesterének elmaradt illetményének, költségtérítésének 
elfogadásáról 
 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 
2011. évi CLXXXIX. törvény 80. §. (1) és (3) bekezdéseire figyelemmel, továbbá a Közszolgálati 
tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 1. § (1) bekezdésének b) pontja, 225/A. §. (1)-(2) 

bekezdései, 225/K. § (1) bekezdése, továbbá 225/L §. (1) bekezdése alapján az alábbi határozatot 
hozza:  

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szűcs Dániel volt alpolgármester 
illetményét 2022. január 1. napjától 2022. július 20. napjáig havi bruttó 809.250 Ft-ban, azaz 

havi bruttó nyolcszázkilencezer-kettőszázötven forintban állapítja meg.  
 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szűcs Dániel volt alpolgármester 
költségtérítését 2022. január 1. napjától 2022. július 20. napjáig havi bruttó 121.388 Ft-ban, 

azaz havi bruttó százhuszonegyezer-háromszáznyolcvannyolc forintban állapítja meg.  
 

3. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szűcs Dániel volt alpolgármester 
idegennyelv-tudási pótlékát 2022. január 1. napjától 2022. július 20. napjáig havi bruttó 5.798 
Ft-ban, azaz havi bruttó ötezer-hétszázkilencvennyolc forintban állapítja meg.  

 

4. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a jegyzőt, hogy Szűcs Dániel 
volt alpolgármester illetményével, költségtérítésével és idegennyelv-tudási pótlékával 
összefüggő személyügyi, pénzügyi, és adminisztratív intézkedések megtételéről 
gondoskodjon. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: dr. Enyedi Mihály jegyző 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Önkormányzati és Jogi Osztály 
 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 
 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Képviselő-testület tagjai, Helyben 
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5. Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal, 5000 Szolnok, Kossuth Lajos út 2. 
6. Magyar Államkincstár Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Igazgatóság, 5002 Szolnok, Liget út 6. 
7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

8. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

 

 

14.napirendi pont 

 

Bejelentések 

 

Harmat Mihályné: Fóti út 100. szám alatt lévő felvágott rész még mindig nincs helyreállítva, pedig 
balesetveszélyes.  
A Széna út a Kiss János úttal a gátig nem került feltöltésre még az idén apró kaviccsal. Arra van-e 

lehetőség, hogy egy kicsit feltöltsük, mert nagy kátyúk vannak benne.  
A Törő Pál út következő szakasza a Gödör úttól az Ady Endre útig, ez is kimaradt a feltöltésből.  
A Radnóti Miklós úton, ahol négy ház van, azt egyirányosítani kellene valamerről, mert nagyon 
keskeny. Az egyik oldalból kiérnek a fák lombkoronái és legalább egy méterre belógnak az úttestre.   
Köszönetet szeretnék mondani dr. Bándy Éva főorvos asszonynak, ő az egyedüli aneszteziológusunk, 

akit mindenhova be lehet hívni. Jött a kórházba egy másik kardiológus, aki neki besegít. A 
belgyógyászatra szintén jött egy doktornő, aki neki szintén besegít. Szeretném megköszönni neki azt 
a sok-sok munkát, amit kardiológusként, belgyógyászként és aneszteziológusként végzett, és helytáll.  
 

Szűcs Dániel: Szeretnék csatlakozni a Harmatné képviselő asszonyhoz, én is köszönetemet fejezem 
ki dr. Bándy Évának.  
A Fóti utat a TRV Zrt-nek kell helyreállítania. A napokban a TRV Zrt. több képviselője is járt nálam 
a napokban. Ekkor a kollégákkal tájékoztattuk a TRV képviselőit, hogy továbbra sem fogjuk jó 
szemmel nézni, hogy a helyreállítások ilyen sok időt vesznek igénybe. A képviselő-testület döntése 
nem volt véletlen, amikor a beszámolót nem fogadtuk el. Új közbeszerzést írtak ki a helyreállítási 
munkáknak az elvégzésére. Megkaptuk a TRV munkatársától azokat a csőtörési helyszíneket, ahol a 
helyreállítást részben elvégezték, de az eredeti állapot visszaállítása nem történt meg. Azt kértem a 
TRV vezetőségétől, hogy szeptember végéig minden egyes területet állítsanak helyre, melyre ígéretet 
tettek. Elmondták, hogy nyolcszor annyi csőtörés van a városokban szárazság miatt, mint egyébként.  
Az egyirányúsítás érdekében beszerezzük a szükséges táblákat a Zrínyi, Szigony és Bálvány 
utcákhoz, melyről a lakosságot tájékoztatni fogjuk.  
 

Szabó Péter: A TRV megküldte a hibalistát az elmaradt helyreállításokról, mely egy 20 tételes lista. 

Ezen túlmenően felhívtuk a TRV Zrt. figyelmét, hogy az elmúlt 3 évben visszamenőleg valamennyi 
helyreállítást nézzen meg, és szükség szerint javítsa ki.  
A TIGÁZ kivitelezőivel a kapcsolatunk jó, ők hibaelhárítás esetén azonnal javítanak hasonló 

garanciális hibákat.  
A Törő Pál útnál 300 m2 az az útszakasz, amit meg kellene csinálni, ez jelenlegi árakkal számolva 
közel 6 millió forint lenne. Ebben az évben ezt saját forrásból nem tudjuk megvalósítani. Ebben az 
évben megújul 35 utca, ennek ellenére még mindig maradnak földes utcák. Azokra az utcákra 
amelyek csak útalappal lettek ellátva, és három év eltelt, azokra fokozottan figyelnünk kell. A jövő 
évben fogunk ezekre a költségekre javaslatot tenni a 2023. évi költségvetési rendeletben történő 
szerepeltetésére, mert ez minden évben nagyobb feladatot jelent az önkormányzatnak és a szerződött 
partnereinknek is.  

Az utcák egyirányúsírásáról szóló javaslatokat szívesen fogadjuk és meg fogjuk valósítani. A XI. utca 
is keskeny, egyirányúsítani lenne szükséges és felmerült még több utca is, melyet a képviselő-

testülettel egyeztetve meg kellene határozni az irányukat.  
A Volántól meg jött a döntés arról, hogy a Zrínyi utcában a buszjárat ezután nem fog közlekedni, a 
Rákóczi úton fog végig menni. Ezzel a Zrínyi utca egyirányúsításának eddigi akadálya elhárult, a 
forgalomtechnikai eszközöket megpróbáljuk mielőtt kihelyezni.  



 27 

 

Kovács Mihály: A Takács tanya mögötti ingatlantulajdonosok megbízásából szólalok fel, ugyanis a 
Takács tanya tulajdonosa lezárta a lakossági magánerőből épült út használatát. Nem zárkózik el az 
átjárástól, csak nehezíti. Nehéz helyzetbe kerülnének azok a lakosok, ha tűzeset lenne, vagy mentőnek 
kellene bejutni. Az nem megnyugtató válasz, hogy forduljanak bírósághoz. Jegyző úr személyesen is 
kapott levelet az egyik ott lakótól, Kunné dr. Csurgó Ilonától, amire még nem kapott választ.  
Szerencsésebb lenne, ha Herczeg Zsolt képviselő úr a kuratóriumi tagságát visszaadná a városnak, 
hiszen nagyon elfoglalt és Szűcs Dániel polgármester úr lenne az utódja. Azt kérnék, hogy biztosítva 
legyen az a lehetőség, hogy a magánerőből épített útjukat használhassák olyan akadályoztatás nélkül, 
ami biztosítja a mentők, tűzoltók és ottani tulajdonosok számára a bejutást.  
 

Szűcs Dániel: A kuratóriumi döntést illetően hamarosan beszélnünk kell róla, a képviselő-testület elé 
fog jönni, hogy kit delegálunk majd. Az a célunk, hogy a lakosságot megnyugtassuk és a bírósági 
eljárást elkerüljük. Az alapítványi ülésig nem szeretnék megnyilvánulni a megoldás kapcsán. Az ősz 
folyamán tudok az alapítvánnyal erről tárgyalni.  
 

dr. Enyedi Mihály: Kunné dr. Csurgó Ilona levelét meg fogjuk válaszolni.  
 

Kovács Mihály: A tavaszi kátyúzással kapcsolatban garanciális problémák merültek fel. A 
Kertvárosban is végzett alvállalkozóként kátyúzási feladatokat a Sándor Aszfalt Kft. Akkor tettem 
fel a KÜZ-be több felvételt, azóta is romlott a helyzet, sok helyen még betemetetlen kátyúk maradtak. 

A bejavított kátyúk minősége is megkérdőjelezhető. Kérem, hogy kerüljön felülvizsgálatra ez a 
kátyúzási lehetőség, mert jön az ősz.  
 

Szabó Péter: Ezeket a bejárásokat szeptember közepéig meg kell tartani, amely költség, idő és 
energia. Ekkor van arra reális esély, hogy október közepére, végére ezek a garanciális javítások és az 
új kátyúk javítása is megtörténhet. Az egész város területén lévő hiba kijavítására nem lesz elegendő 
forrás. Az idei évben a 10 millió forintból már 9,6 millió forint felhasználásra került.  
 

Patkós Lajos: A pusztabánrévei utat 1,5 km-en elkezdték felújítani. Itt most egy újfajta technológia 
kerül bevezetésre, ami nem az útalap mélybontását igényli, hanem az útalap meghagyása mellett egy 
ráépítéssel fog erősödni. A ráépített anyag nagyobb kövekből is áll, és amikor ráterelték a forgalmat, 
akkor ez az egyenetlen úttest gondot okozott. Kértem, hogy ezt vizsgálják felül. Kaptam is segítséget, 
volt bejárás. Polgármester úrék felvették a kapcsolatot a Közútkezelővel, kérném, hogy megnyugtató 
választ adjunk a lakosság számára. Ez nem önkormányzati projekt, de Mezőtúrt nagyon szervesen 
érinti.  Kérdezem, hogy az út szélén a vízelvezetés meg lesz-e oldva?  

 

Szűcs Dániel: Köszönöm a jelzést a problémával kapcsolatosan. A Közútkezelővel a balesetveszélyes 
gyalogátkelőhelyekhez elhelyezendő figyelemfelkeltő táblákról beszélgettünk, amire pályázni 
fogunk a belterületi utas pályázatunkban, valamint arról, hogy a Puskin úton az oszlopok számát 
bővíteni volna szükséges. Nem mondták, hogy nem bővítik, de a felújítás tartalma ennyi volt. A 
segítségüket kértük, hogy a későbbi esetleges balesetek elkerülése végett pótlásra lesz ott szükség. 
Vállaltuk, hogy amíg nem valósul meg, addig letároljuk az oszlopokat.  
Szabó Péter osztályvezető-helyettes urat kérem, hogy tájékoztasson bennünket a Szarvasi 
felújításáról.   
 

Szabó Péter: A közúti közlekedés szokásainak és eszközeinek megváltozása ékes példája ez a 
beruházás. A mezőgazdasági gépjárművek tengelyterhelései jelentősen megnőttek az elmúlt 
időszakban. Ez az út sem erre lett tervezve, ezért nem elég csupán aszfaltréteget lemarni és új 
aszfaltréteget húzni, hanem az útalapot is meg kell erősíteni. Ennek két lehetséges módja van, az 
egyik, hogy mélyebbre ássák az útalapot, a másik pedig a rátöltés. Egyeztettünk a Közútkezelővel és 
azt kértük, hogy beszéljenek a kivitelezővel, hogy a forgalom használatát napi szinten biztosítsa 
profilozással, hogy személygépjárművek is tudjanak közlekedni. Felszólították a kivitelezőt, hogy a 
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nagy köveket vegye ki és apróbb szemcseméretű kövekkel végezze az útalap megerősítését a 
közlekedés zavartalan biztosításához. Ezt a munkát napi szinten ellenőrizni kell, mely még kb. 2 hétig 
fog tartani. Utána az aszfaltréteget is megkapja az útburkolat, illetve jövő hétfőre terveztünk egy 
helyszíni bejárást, amelyen a további lehetséges problémacsökkentések érdekében a megtehető és 
megteendő intézkedésekről fogunk egyeztetni. A Közútkezelő kérése, hogy a gépjárművek a 
sebességkorlátozást tartsák be, ugyanis jelenleg 30 km/ó sebességgel sem lehet menni ezen az 
útszakaszon, ami jelenleg kivitelezés alatt van.   
 

Rózsa Endre Bertalan: Az Ifjúsági lakótelepen pozitív visszajelzést kaptam a lakosságtól a pékségnél 
és az I. épületnél történt aszfaltozás kapcsán. Szerencsés lenne a XXII. épületnél befelé menet a 
parkoló területének is a kiaszfaltozása. Ugyanitt a XIX. és XII. épületek között parkolási anomáliák 
vannak. Kérem, hogy ha valamilyen fórum lesz, akkor ennek kapcsán engem is vonjanak be az 
egyeztetésbe.  
A Ligeti csepptavak kiszáradt, bűz van, gondozatlan a terület.  
A Bajcsy-Zs. út és a Szolnoki út kereszteződésénél a kanyarban nagyon rossz az út, kerékpáros baleset 
előfordulhat. Kérem az úttest mielőbbi helyreállítását.  
 

Szűcs Dániel: Az Ifjúsági lakótelepnél a parkolási anomáliákról én is hallottam, zárt ülés végén 
beszélünk róla.  
A következő találkozásunkkor a Ligeti csepptavakról folytassunk párbeszédet, hogy ki mit javasol.  
A Bajcsy-Zs. út és a Szolnoki út sarok kapcsán a Közútkezelőt kértük, hogy tegyék rendbe, de azt 

válaszolták, hogy a beruházás nem terjed ki erre a részre. Azt kérem a kollégáktól, hogy mi találjunk 
erre saját megoldást és kérjünk rá engedélyt a Közútkezelőtől. Volt már sajnos baleset itt, de nem jött 
nagyobb gépjármű.  
 

Kovács Attila: Harmat Mihályné említette a szűk utcákat, melyek azért is szűkek, mert a benyúló 
lombkoronák és a közterületen elültetett növényzetek miatt leszűkülnek az űrszelvények. Azt kérném 
Szabó Péter osztályvezető-helyettes úrtól, hogy először ilyen szemmel vizsgálja meg ezeket az utakat. 
Van erre példa máshol is, pl. a Damjanich úton. Ezeket meg kell vizsgálni, mielőtt egyirányúsítanánk 
az utcákat.  
Polgármester úr édesapja két megbízatást is betölt, az egyik a MIP Kft. ügyvezetője, a másik a 
Mezőtúr Város Sportjáért Alapítvány elnöke. Ezek összeférhetőek-e, ennek a vizsgálata megtörtént-
e már? Úgy gondolom, hogy ezek nem összeférhető dolgok, az a furcsa eset áll fenn, hogy a kft-nél 
is polgármester úr gyakorolja azokat a jogokat, amellyel ellenőrzi, számon kéri az ügyvezetőt. Jegyző 
úr végzett-e már ezzel kapcsolatos vizsgálatokat? 

 

Szűcs Dániel: Nincs összeférhetetlenség. Az ő dolga, hogy erről ő mikor fog a képviselő-testület előtt 
erről nyilatkozni. Már bejelentette, hogy a nyugdíjba vonulása mikor lesz az MIP Kft-t illetően. Most 
erről nem nyilatkoznék, mert nem az én tisztem. Az alpolgármesterre ugyanazok a szabályok 
vonatkoztak, mint a polgármesterre.  
 

dr. Enyedi Mihály: A jövő héten megvizsgálom és küldeni fogom a levelet.  
 

Harmat Mihályné: A KRESZ pálya felújítása már szóba került. A gyerekek megkerestek, hogy 

összetörték nekik a deszkákat, amik rajta voltak a pályán. Venni akartak rá másikat, de nagyon sokba 
kerülne. Van-e valamilyen terv arra, hogy ott valami lesz csinálva?  
A IV. útnál a MOL kút felől középen nagy ütőkátyú van.  
 

Szűcs Dániel: A KRESZ pályáról a képviselő-testület döntött. Volt egy pályázat, de a forrás kevés 
lett volna a projekt megvalósításához. 20 millió forint önerőt kellett volna hozzátenni, ezért a 
képviselő-testület úgy döntött, hogy ezt az összeget tartalékba helyezzük. Ennek a felhasználásáról is 
döntöttünk június 30-án. Ez a pályázat sajnos nem fog megvalósulni. Ha lesz olyan pályázati 
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lehetőség, amelyet meg tudunk valósítani a későbbiekben, akkor mindenképpen élünk vele. Ha kisebb 
eszközök felújításában tudunk segíteni a fiataloknak, akkor abban közreműködünk.  
A Pétery Károly utcában az úttesten elkészült a forgalomlassító sziget, az építkezés is jól halad.  
 

Kovács Attila: A gördeszka pályázat kapcsán 8 millió forintot tartalékba tettünk. Ez lett már elköltve?  
 

Szűcs Dániel: A legutóbbi költségvetés módosításakor – 2022. június 30-án – arról döntött a 
képviselő-testület, hogy más célra kerül felhasználásra. (A módosítás bemutatásra került Kovács 
Attila képviselő úr részére.) 
 

Köszönöm mindenkinek a mai munkáját, nyilvános ülésünket bezárom. 
Zárt ülés következik. 

 

   

 

                                                                     K.m.f. 
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